

ACADEMY • ACADÉMIE

OF CANADIAN CINEMA & TELEVISION | CANADIENNE DU CINÉMA ET DE LA TÉLÉVISION

(La version en français suivra)

About the Academy of Canadian Cinema & Television

The Academy of Canadian Cinema & Television is the largest non-profit professional arts organization in Canada with a membership of more than 4,000 emerging and established English and Francophone industry professionals. Founded in 1979, the Canadian Academy is dedicated to recognizing, celebrating, and advocating for Canadian talent in the film, television, and digital media sectors while remaining committed to nurturing all levels of talent through professional development, networking opportunities, and guidance that contribute to industry growth, inclusion, and mentorship. The Canadian Academy annually produces the Canadian Screen Awards, bringing together the screen-based industries to honour and celebrate the country's top talent during Canadian Screen Week, as well as the Géméaux Awards, which recognize the best in French-language television and digital media productions in Canada.

The Academy of Canadian Cinema & Television proudly acknowledges the support of its Leading Media Partner, CBC; Premier Partner, Telefilm Canada; Platinum Partner, Bell Media; and its Lead Partners, Netflix, the Canada Media Fund, the Canadian Media Producers Association, Cineplex, the Cogeco Fund, and WBD Access Canada.

For information on membership and programming, visit academy.ca.

About Netflix

Netflix is one of the world's leading entertainment services, with 278 million paid memberships in over 190 countries enjoying TV series, films and games across a wide variety of genres and languages. Members can play, pause and resume watching as much as they want, anytime, anywhere, and can change their plans at any time.

About RBC Foundation

Learn more [here](#).

About the City of Toronto

Learn more [here](#).

About Noodle Factory Post

Noodle Factory Post is a boutique post-production house in Toronto's historic East Chinatown neighbourhood. Rolled out by yap films — an award-winning independent production company — Noodle Factory Post is built by filmmakers for filmmakers, offering services for film, TV, and other audio/video projects. Having worked with numerous broadcasters, including Disney+, Paramount+, Smithsonian, National

Geographic, CBC, HGTV Canada, and many more. Noodle Factory Post is Dolby Vision Certified. Our team members are experts at cutting the fat and taking productions to the next level.

About SPINVFX

[SPINVFX](#)'s roots trace back to more than 30 years of creative and technological innovations that are now standard in visual effects facilities around the globe, such as Maya and Houdini. Working with respected Directors, VFX Supervisors and Producers, SPIN has evolved into an internationally recognized visual effects studio, with television credits that include the award-winning series [Game Of Thrones \(HBO\)](#) and [The Umbrella Academy \(Netflix\)](#), and notable projects like [Ant-Man and The Wasp: Quantumania \(Marvel\)](#), [Big George Foreman \(Sony Pictures\)](#) and most recently [The Boys \(Amazon Studios and Sony Pictures Television Studios\)](#) and [Saving Bikini Bottom: The Sandy Cheeks Movie \(Nickelodeon and Netflix\)](#).

SPINVFX is located in Toronto and Atlanta, with sales support in Los Angeles.

À propos de l'Académie canadienne du cinéma et de la télévision

L'Académie canadienne du cinéma et de la télévision est le plus grand organisme artistique professionnel à but non lucratif au Canada. Elle compte plus de 4000 membres anglophones et francophones, tant des professionnels d'expérience que des artistes de la relève. Fondée en 1979, l'Académie canadienne a pour mission de reconnaître, célébrer et défendre les talents canadiens dans les secteurs du cinéma, de la télévision et des médias numériques, ainsi que d'encourager les artistes de tous niveaux grâce à des occasions de perfectionnement professionnel, de réseautage et d'orientation, qui contribuent à la croissance de l'industrie, à l'inclusion et au mentorat. L'Académie canadienne produit les prix Écrans canadiens, qui rassemblent chaque année les différentes industries des médias de l'écran afin d'honorer et de célébrer les plus grands talents du pays lors de la Semaine du Canada à l'écran, ainsi que les prix Géméaux, qui récompensent l'excellence dans les secteurs de la télévision et des médias numériques francophones.

L'Académie canadienne du cinéma et de la télévision est fière de souligner l'appui de son partenaire média principal, CBC, de son premier partenaire, Téléfilm Canada, de son partenaire platine, Bell Média, et de ses grands partenaires, Netflix, le Fonds des médias du Canada, Cineplex, le Fonds Cogeco et WBD Accès Canada.

Pour de l'information sur les adhésions et la programmation, veuillez consulter academy.ca.

À propos de Netflix

Netflix est l'un des plus importants services de divertissement au monde, avec 278 millions d'abonnements payants dans plus de 190 pays donnant accès à des séries, des films et des jeux dans un vaste éventail de genres et de langues. Les membres peuvent visionner des titres, les mettre en pause et reprendre le visionnement autant qu'ils le souhaitent, n'importe

quand, n'importe où, et ont également la possibilité de changer leur plan d'abonnement à tout moment.

À propos de la Fondation RBC

En savoir plus [ici](#).

À propos de la Ville de Toronto

En savoir plus [ici](#).

À propos de Noodle Factory Post

Noodle Factory Post est une petite compagnie de postproduction située dans le quartier historique d'East Chinatown, à Toronto. Fondée par yap films, une société de production indépendante qui a remporté de nombreux prix, Noodle Factory Post est conçue par et pour les cinéastes. Elle propose des services en cinéma, en télévision et pour d'autres projets audio et vidéo. Elle a collaboré avec de nombreux diffuseurs, dont Disney+, Paramount+, Smithsonian, National Geographic, CBC, HGTV Canada et bien d'autres. Noodle Factory Post possède la certification Dolby Vision. Les membres de son équipe sont des spécialistes qui sauront mettre de côté le superflu et réaliser le plein potentiel de vos productions.

À propos de SPINVFX

[SPINVFX](#) trouve ses racines dans plus de 30 années d'innovations artistiques et technologiques qui sont aujourd'hui la norme au sein des studios d'effets visuels du monde entier, telles que Maya et Houdini. Travaillant aux côtés de cinéastes, de superviseur.e.s d'effets spéciaux et de producteur.trice.s de prestige, SPINVFX est devenu un studio d'effets visuels de renommée internationale, qui a signé des séries télévisées primées telles que [Game Of Thrones \(HBO\)](#) et [The Umbrella Academy \(Netflix\)](#), ainsi que des projets notables comme [Ant-Man and The Wasp: Quantumania \(Marvel\)](#), [Big George Foreman \(Sony Pictures\)](#) et plus récemment [The Boys \(Amazon Studios et Sony Pictures Television Studios\)](#) et [Saving Bikini Bottom: The Sandy Cheeks Movie \(Nickelodeon and Netflix\)](#).

Les studios de SPINVFX sont situés à Toronto et à Atlanta, et un bureau d'assistance commerciale se trouve à Los Angeles.